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Mijnheer Hoefsmit, wanneer heeft 

u vakantie en waar gaat u die vie-

ren? 
N. Hoefsmit: "De eerste twee weken 

van augustus ga ik met mijn gezin naar 

Italië.VVe hebben in Volterra, dat zo on-

geveer in het midden van de laars ligt, 

een huis gehuurd. 

Waarom heeft u voor Italië geko-

zen? 
Het is gewoon een heerlijk land! Het 

weer is er zalig, de natuur is prachtig, 

de mensen zijn aardig, er is rust en 

ruimte; wat wil je nog meer? En dan 

heb ik het nog niet over de goede 

Italiaanse wijn en het lekkere eten. 

Nee, het is daar prima toeven. En met 

de auto is het zo'n 15 uur rijden, dus 

dat is goed te doen. 

Klinkt enthousiast hè? Ik lijk wel een 

sprekende reisfolder, maar ja, we heb-

ben Italië nu eenmaal in ons hart gesloten. 

En waarom niet eens een keer 

naar Griekenland of Spanje? 

Tja, leg dat maar eens uit. We voelen 

ons gewoon thuis in Italië. De Italianen 

spreken ons veel meer aan dan Grieken 

of Spanjaarden en ze winnen helemaal 

dik als je ze met Fransen vergelijkt. 

Hoezo, de Fransen kunnen u niet 

bekoren? 
Nou, dat druk je wel erg vriendelijk uit. 

Laat ik duidelijker zijn: ik heb een echte 

hekel aan de Fransozen. Ik wil met elk 

volk vakantie vieren, prima, doe ik ge-

woon. Maar van mijn levensdagen nooit 

meer met de Fransen. Dat zijn me toch 

een stelletje onvriendelijke, arrogante ... 

Nee, ze kunnen me dus 'niet bekoren'. 

Kunt u dan uitleggen wat de 
Italianen zo sympathiek maakt? 
Wel, ten eerste zijn ze gek op kinderen. 

Dan hebben ze mij als vader van vier 

koters natuurlijk meteen al 'om'.Ten 

tweede zijn ze bijzonder gastvrij dus je 

voelt je als gast in hun land echt wel-

kom. Bovendien bestaat er in Italië een 

gezonde mix tussen chaos en orde. 

En wat ons in de Italianen ook zo trekt 

is dat ze heel wat relaxter en zonniger 

zijn dan wij. Je kent die levenshouding 

wel: waarom zouden wij ons vandaag al 

zorgen maken als het morgen ook nog 

kan? Heerlijk. 

Wat gaat u doen of juist niet doen 

in die twee weken? 

Oh, ik krijg het zo druk: ik ga genieten 

van het weer, de rust, de natuur, het 

zwembad en het strand...kortom, het 

worden twee weken van luieren en 

kuieren. 

Gaan er nog boeken mee? 

Ja, tegen beter weten in.Als ik aan het 

eind van de vakantie drie hoofdstukken 

heb gelezen, is het veel verwacht ik. Het 

komt er gewoon niet van met vier klei-

ne kinderen, zeker niet overdag. Dan is 

lezen net zo haalbaar als schaatsen in 

het zand. 

Krijgen we nog een kaartje? 
Je bedoelt alle Ignatianen? Ehh... mag ik 

mijn vakantiegroet ook nu al uitspre-

ken? 

Beste medewerkers, 

Ik  wens u, samen met mijn collega 

Schellekens, een heel fijne vakantie  toe. 

Onder het parasolletje in uw achtertuin, 

op een kameel door Egypte of met uw 

tent door Frankrijk: veel plezier! 

N. Hoefsmit 

IIntroductiecursus nieuwe mede- 
werkers 

Inleveren kopij minimaal 4 weken voor 
verschijningsdatum (4e donderdag van 
de maand). 
De redactie behoudt zich het recht voor aangeleverde 

kopij te redigeren, te herschrijven of zelfs te weigeren. 

In opdracht van het bestuur heeft 

de dienst Sociale Zaken, samen met 

verschillende leidinggevenden, een 

(verplichte) algemene introductie voor 

nieuwe medewerkers ontwikkeld. 

Vanaf 1 september 1999 gaat deze van 

start en zal voortaan op iedere eerste 

werkdag van de maand plaatsvinden. 



estkracht 

Een moeder sterft altijd te vroeg 

Ria Raes, pastor: "Ik ben opgeroepen 

voor een tachtigjarige vrouw met wie 

het heel slecht gaat. Ik meld me bij de 

receptie. Mevrouw blijkt zojuist te zijn 

overleden. Bovengekomen wordt ik 

opgevangen door een verpleegkundige. 

Ze vertelt in het kort de gebeurtenis-

sen en brengt mij naar de kamer van 

mevrouw. 

Bij het bed tref ik twee ontdane men-

sen, een zoon en schoondochter. De 

verpleegkundige Marjan vraagt of ze 

mevrouw zal verzorgen, wij kunnen dan 

in het kantoor met elkaar praten. De 

schoondochter kijkt haar smekend aan 

en zegt: "Kan het nog even wachten, ik 

kan haar nog niet alleen laten." "Wat u 

wilt," zegt Marjan, "u geeft maar aan 

wanneer het kan, geeft niet hoor." 

De schoondochter begint te vertellen. 

Ze is de liefste schoonmoeder die er 

bestaat ...een stroom van verhalen 

komt over mij heen, verhalen vol 

warmte en liefde. 

De deur gaat zachtjes open, Marjan 

komt weer binnen en vraagt: "Zal ik 

mevrouw nu verzorgen?" "Mogen we 

nog even wachten, ik denk dat de ande-

re familie zo komt." "Ja hoor, ik wacht 

wel." En weg is ze weer. 

Even later zwaait de kamerdeur open, 

met grote stappen dendert een man 

binnen met in zijn kielzog een kleine 

vrouw. "Dat zal je nu altijd zien, zat ik 

g.v.d. bij Eindhoven in de file." Hij kijkt 

even naar de vrouw in het bed en zegt: 

"Waarom is moeder nog niet verzorgd, 

dit is toch geen gezicht. Ik wil niet dat 

de kinderen hun oma zo zien.Wat een 

toestand is dat hier!" "We hebben even 

op jullie gewacht", zegt de schoondoch-

ter. Ze staat op en begroet broer en 

schoonzus. 

Marjan komt naar voren en stelt voor 

dat wij een kopje koffie gaan drinken, 

dan zal ze mevrouw verzorgen.Wij 

gaan weg, de zoon uit Eindhoven loopt 

nog even terug en zegt: "Haar goud 

zuster, haar goud, vergeet dat niet." 

Dan richt zijn vrouw zich tot mij: "Ik 

begrijp, dat er afgesproken is dat u nog 

wat bidt voor moeder, maar u moet 

wel wachten tot onze dochters er 

zijn." Ik vraag hoe lang het zal duren. 

Ze blijken onderweg te zijn.We zullen 

wachten. 

Marjan meldt dat mevrouw verzorgd is 

en vraagt of de familie haar wil zien.We 

gaan naar de patiëntenkamer. De jong-

ste zoon legt zijn hand op de schouder 

van Marjan: "Je hebt het keurig gedaan, 

meisje." 

Intussen zijn de kleindochters binnen-

gekomen met hun partners. Ik trek me 

wat terug. Na een poosje stel ik voor 

met de liturgie te beginnen.Aan het 

einde sluit ik af met een gedichtje: 

Een moeder sterft altijd te vroeg 

Al wordt ze nog zo oud 

fe bidt dat God haar sparen zal 

omdat je van haar houdt 
Maar als de jaren knellen gaan 
zij ziek wordt moe en oud 

bid je dat God haar halen zal 
omdat je van haar houdt 

ggt zijn uw klachten? 

Marlies Nabbe, klachtenfunctiona-

ris: "Alweer 9 maanden ben ik nu 

werkzaam in het IZB en ik merk dat 

het toch al een beetje vertrouwd 

begint te worden, naar beide kanten 

toe. Ik leer de medewerkers kennen en 

de medewerkers mij. 

Natuurlijk, in het begin was 

men toch een beetje angstig: 

oei, daar komt de klachten-

functionaris aan, dat belooft 

niet veel goeds! Het is waar, ik 

kom eigenlijk nooit vertellen 
noe goed iemand zijn werk 

leeft gedaan. Complimenten 

Jitdelen kunnen de patiënten 

zelf heel goed.Toch is denk ik 

n de praktijk al wel bewezen 

lat, alhoewel ik met klachten 

tankom, we er in de meeste 

;evallen op een prettige 

nanier uitkomen. 

Daar waar wenselijk en mogelijk, 

bemiddel ik op verzoek van de klager, 

regel gesprekken en zoek zaken uit. 

Het blijft echter van belang dat zowel 

de klager (patiënt) als u (medewerker 

of medisch specialist), wanneer er 

klachten (dreigen te) onstaan, probeert 

zelf het probleem bespreekbaar te 

maken en op te lossen. 

Het is heel verleidelijk om te zeggen: 

daar hebben we nu iemand voor, ga 

daar maar naar toe. Het inschakelen 

van de klachtenfunctiona-

ris kan altijd nog. Dat 

neemt niet weg dat u mij 

te allen tijde (dat wil zeg-

gen op maandag en don-

derdag, toestel 8104, zoe-

mer 4058) kunt bereiken 

zodat we eventueel 

samen kunnen overleggen 

hoe een bepaald pro-

bleem het beste aan te 

pakken. 

Langskomen mag natuur-

lijk ook!" 
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Kunstniercentrum bestaat 25 jaar 

K. Luiyf, dialysepatiënt:  "Naar aan-
leiding van het 25-jarig bestaan van de 
dialyseafdeling in september vroeg men 
mij:"Vertelt u eens over uw ervaringen 
als dialysepatiënt" en "Hoe werd u dia-
lysepatiënt?" 

De eerste symptomen waren: hoge 
bloeddruk. Ik kreeg van de huisarts 
medicijnen voorgeschreven en een 
driemaandelijks urine- en bloedonder-
zoek. Na wat jaren wezen de uitslagen 
uit dat controle van de nierfunctie 
noodzakelijk werd: de nieren bleken 
nog voor 50% te werken.Vervolgens 
naar de diëtiste, die mijn vrouw aanwij-
zingen gaf en instructies over mijn 
vochtintake. De bloed- en urine-uitsla-
gen verbeterden hierdoor. 

Enkele jaren ging dit zo door totdat de 
uitslagen de huisarts ertoe brachten 
mij naar de internist, dr. Rens, te verwij-
zen. Ik kwam bij hem in behandeling en 
er werd mij verteld dat ik te zijner tijd 
aan dialyse toe zou zijn. 

Na een paar jaar verwees dr. Rens mij 
door naar het 'predialyse team'. Samen 
met mijn vrouw sprak ik met Conny 
Sol van de dialyseafdeling, mevr. Van 

Peer, maatschappelijk werkster, en de 
heer Bak, psycholoog. Dit hebben wij 

als constructief en prettig ervaren. Het 
gevoel 'hier staat een team achter' was 
zeer prettig. Zo ging ik de predialysetijd 
in, die wij thuis 'het grijze circuit' noem-
den omdat niemand kon zeggen wan-
neer het voor mij zover was. 
Toen kwam de periode dat het steeds 
spannender werd wanneer ik 
op controle moest komen bij 
dr. Rens. De uitslagen 'hingen' 
erom.Totdat een keer, 2 jaar 
geleden, het ureum- en het 
kaliumgehalte te hoog waren. 
Alles ging nu in een stroom-
versnelling. Ik werd opgeno-
men voor het laten aanleggen 
van een 'shunt' en na 4 weken 

begon mijn eerste dialyse. 
Drie keer per week een halve 
dag naar het Ignatius Zieken-
huis. Dit was een hele ingreep 
in de vrije tijd die mijn vrouw 
en ik tot dan toe hadden. 
Maar daartegenover stond: 
dialyse is levensreddend. Ik 
maakte kennis met het hele 
team en niet te vergeten de 
medepatiënten. Het is echt 
een wereldje op zich. 

Mijn vrouw en ik hopen, dat ik 
dit nog een hele tijd mag blij- 

ven doen.Tot op heden kunnen wij 
onze 'vrije tijd' invullen met fietsen en 
wandelen. Dit als ontspanning. 

Dat velen van u de dialyse in al zijn 
positiviteit mogen ervaren, dat is mijn 
wens." 

B. Reijnders, organisato-
risch leider kunstniercen-
trum: "Dr. J. Kolff, internist, 
ontwikkelde in 1943 de eerste 

succesvolle kunstnier.Vele pro-
blemen moesten hierna over-
wonnen worden voordat chro-
nische hemodialyse een vol-
waardige medische behandeling 

werd. 

In 1974 richtte het IZB het 
kunstniercentrum op. De eerste 
verpleegkundigen werden naar 
Utrecht gedetacheerd om opge-
leid te worden tot volwaardige 
d ialyseverpleegkundigen. Dit 
alles gebeurde onder begelei-
ding van dr. Rens, die als nefro-
loog uit Utrecht aangetrokken 
was. I.v.m. de hoog complexe 
zorg werd het team uitgebreid 
met een diëtiste, maatschappe-
lijk werk en een psycholoog. 

De eerste dialysebehandelingen waren 
zowel voor de patiënten als voor de 
verpleegkundigen spannend. 
Langzamerhand groeide de ervaring 
en nam het aantal patiënten gestaag 
toe. Hemodialyse was de enige behan-
delingsvorm in die tijd. 

In 1979 werden voorzichtig de eerste 
stappen gezet richting peritoneaaldialy-
se. Peritoneaaldialyse was een behande-
lingsvorm die in die tijd uitgevoerd 
werd bij patiënten, waarbij chronische 
hemodialyse tot problemen leidde. 
Inmiddels zijn beide therapieën uitge-
groeid tot volwaardige behandelings-
vormen. In ditzelfde jaar bestond het 
centrum 5 jaar.Ter gelegenheid van het 
jubileum werden patiënten en verpleeg-
kundigen enthousiast gemaakt voor een 
reis naar Spanje. Dit werd een onverge-
telijke ervaring. 

In de begintijd waren dialysebehande- 
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Nina le Feber (19):  "Sinds vijf weken 
,'tot en met I I juni a.s.) loop ik stage op 
-iet secretariaat van de kinderartsen als 
medisch secretaresse.  De driejarige 
)pleiding hiervoor volg ik op het Florijn 
Zollege. Ik zit nu in het tweede jaar. 

lingen van 2 maal per week 8 á 9 uur 
geen uitzondering. Het dialyseconcen-
traat werd niet per machine aangemaakt, 
maar 's morgens door verpleegkundigen 

voor de hele dag bereid.Transplantatie 

was natuurlijk helemaal een enerverende 
gebeurtenis; de gehele afdeling leefde 
mee. Een andere belangrijke ontwikke-
ling was het gebruik van EPO, waardoor 
de kwaliteit van leven voor patiënten 
enorm is gestegen. 

De ervaringen met CAPD (Continue 
Ambulante Peritoneaal Dialyse ofwel 

buikspoeling) waren in 
den lande dusdanig, dat 
halverwege de jaren tach-
tig in het IZB deze thera-
pie langzaam uitgebreid 
werd en tot een volwaar-
dige behandelingsvorm 
uitgroeide. 
In 1991 vond de verhui-
zing plaats naar de Molen-
gracht en weer werden 
extra dialyseplaatsen 
gecreëerd. In januari 1992 
werd een tweede nefro-
loog aangetrokken, 
dr.Wenting. 

Anno 1999 zijn we 25 jaar verder en kij-
ken we terug op een enorme toename 
van nieuwe ontwikkelingen, die de kwali-
teit van leven voor de patiënt aanzienlijk 

hebben verbeterd. 

Het 25-jarig jubileum van onze afdeling 
willen wij niet zomaar voorbij laten gaan. 
De open dag, -vrijdag 17 september in 
de vide- is hier een goed voorbeeld van." 

Van de redactie 

Het is alweer juli: nog even en de scho-

len sluiten de deuren en het gros van 
Nederland zwerft uit over de diverse 
vakantiebestemmingen, ver weg of 
dichtbij. 
Ook de redactie van `Mediator' houdt 
het een paar maanden voor gezien; in 
september kunt u het eerstvolgende 
nummer weer verwachten.Wie weet 

met positieve berichten over zaken als 
inbedding, fusie, kanteling en wat er alle-

maal niet meer zit aan te komen. 
Alles bij elkaar een complex en bij tijden 
tergend langzaam lopend proces, waarbij 
het voor de een niet traag genoeg kan 
gaan, en de ander daarentegen staat te 
trappelen om eindelijk eens aan de slag 
te mogen gaan. 

Eerst eens lekker met vakantie, alle 

sores aan de kant, even geen vergader, 
gepieker en gedoe. Kunnen we er straks 
in september weer stevig tegenaan en 
krijgen we het wellicht met zijn allen 
voor mekaar, wie weet nog voor die 
magische datum.... 

EPO 

Het hormoon Erytropoëtine regelt de productie van de rode 

bloedfichaampjes.Als er in ons lichaam door afbraak of verlies 

van rode bloedcellen of door te weinig zuurstof in de lucht zuur-

stofgebrek ontstaat, reageren bepaalde cellen in de nieren daar-

op door snel EPO te maken. Dit hormoon reist via de bloedbaan 

naar het beenmerg waar het de deling van de voorlopercellen 

van rode bloedcellen stimuleert. Na enkele delingen ontwikkelen 

deze voorlopercellen zich in vier tot vijf dagen verder tot rode 

bloedcellen. Dankzij DNA-technieken kan men nu voldoende 

EPO namaken. Nu men over grotere hoeveelheden EPO 

beschikt, kan men bij patiënten met chronische bloedarmoede 

de productie van de eigen rode bloedcellen stimuleren. 

Een stagiaire vertelt 
D.I.O. - nieuws 

Op een bepaald moment moest ik kie-
zen tussen de opleiding tot medisch of 
tot juridisch secretaresse. De keuze was 
snel gemaakt want al die wetten zijn niks 
voor mij en medische terminologie en 
ziekteleer vind ik nu juist weer heel inte-
ressant. 
Ik heb het best naar mijn zin op de kin-
derpoli. Iedereen is aardig voor me en 
de sfeer is gezellig.Toen ik de eerste 
dagen medische brieven moest typen 
had ik veel hulp nodig en viel ik ieder-
een lastig met:"Hoe spel je dit en hoe 
schrijf je dat?" En nog steeds leer ik 
iedere dag bij. 
Het werk is best afwisselend want ik 

berg ook statussen op of verzamel ze 
voor een spreekuur. Ook voeg ik uitsla-
gen toe aan de dossiers. En soms neem 
ik de telefoon aan. 
Nee, patiënten sta ik nog niet te woord. 
Op bepaalde vragen weet ik nog te vaak 
geen antwoord en daar word ik alleen 
maar zenuwachtig van." 

Met veel plezier kijken wij terug op het 
afgelopen bridge-jaar. Het D.I.O. bestuur 
wil daar graag mee doorgaan. 
Op het ogenbllik spelen we met twaalf 

paren en zouden dit graag uitbreiden 
naar 16 á 20 paren. 
Als beginnende of gevorderde bridgers 
geeft u zich op via de D.1.0.-bus.Wij 
bridgen eenmaal per maand, op maan-
dagavond om 19.30 uur in de S.I.Z.O. 
Eén persoon moet werkzaam zijn in ons 
ziekenhuis of een OBU- of gepensio-
neerde medewerker zijn. 
De kosten bedragen bedragen f 2,50 
per paar per maand. 

Tweemaal per jaar, met Kerst en in mei, 
organiseren we een eind-drive met 
prijzen. Geeft u zich op en tot ziens op 
22 september 1999! 

Namens D.1.0., 
Roger Melaer 
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Een kennismaking met... 

L.Torn (40) 
Functie: 
Aanvang nieuwe functie: 
Woonplaats: 
Burgerlijke staat: 
Kinderen: 
Hobby's: 

In het Sophia Kinderziekenhuis te 
Rotterdam heb ik mijn opleiding kinder-
geneeskunde gevolgd.Aansluitend heb ik 
van januari 1998 tot en met maart 1999 
de specialisatie kindercardiologie gedaan 
en dat zal hier mijn aandachtsgebied 

worden. 
Een aantal weken geleden ben ik dan 
ook begonnen met een echocardiologie-

spreekuur. Door het echografisch 
onderzoek worden met name jonge 
kinderen selectiever doorverwezen 
naar het Sophia Kinderziekenhuis.Tot 
op heden werden de patiënten, waarvan 
men maar dacht dat ze een cardiologisch 
afwijking hadden, linea recta doorge-
stuurd naar Rotterdam. Het aantal 
'doorverwijzertjes' zal dus kleiner 

worden. 
Het is prettig samenwerken met mijn 
collega's in dit ziekenhuis maar ook met 
de gynaecologen en kinderartsen in de 
regio. Men zegt weleens 'fusie is ruzie', 
natuurlijk zijn er weleens momenten 
van frictie. Maar ik heb toch de indruk 

Prikbord 

Graag wil ik iedereen bedanken voor \ 
de belangstelling, kaarten en adver-

tenties tijdens 
mi j

en. te ervaren dat 

n ziek zijn de 

afgelope
ne 
 aand 

Het doet jgoed om  
velen uit de organisatie meeleven in 
je ziekteproces. Met de aanpassing 
in mijn werkzaamheden hoop ik nog 
lange tijd in het IZB te kunnen func-

tioneren.  

C. Doemen,  
stafmedewerker KZ  

dat iedereen positief is ingesteld en 
dezelfde kant op wil. 
Het bevalt me hier goed, moet ik zeg-
gen. Brabanders zijn wat minder gejaagd 
en vriendelijker dan de 'Hollanders' ter-
wijl het toch maar een uurtje rijden is 
hier vandaan. De huizen in Brabant heb-

ben meer grond en de Brabanders 

meer tijd:' 

Omdat het voor ons onmogelijk is 
iedereen persoonlijk te bedanken, 
willen wij langs deze weg iedereen 
bedanken voor de gelukwensen, 
kaartjes, bloemen en cadeautjes, 
die wij op onze trouwdag van jullie 
mochten ontvangen. 
Bedankt!! 

BIG-Nieuws 

Herregistratie? 
Bij de totstandkoming van de BIG-wet is 
de registratieplicht een heet hangijzer 
geweest. Nu het register en de registra-
tieplicht een feit zijn, komt de vraag van 
de herregistratie opnieuw aan de orde. 
Het Ministerie is thans aan het beoor-
delen of en zo ja, hoe de periodieke 
registratie van artsen vormgegeven zou 

kunnen worden. 
De KNMG heeft aan het Ministerie van 
VWS opnieuw ten stelligste duidelijk 
gemaakt de herregistratie niet op artsen 
van toepassing te laten zijn. Mocht de 
minister een dergelijk stelsel voor art-
sen doorvoeren, dan zal de KNMG aan 

de totstandkoming van dat stelsel geen 
medewerking verlenen. 

FO NA-wetens- 
waardigheden 

De FONA-commissie heeft voor drie 

structurele probleempunten aandacht 
gevraagd bij het bestuur. Deze punten 
betreft het beleid inzake de: 

• glucoseregulatie; 
• anti-stolling; 

• arteriële lijnen. 

In overleg met het bestuur van de medi-
sche staf is besloten dat de medische 
staf de probleempunten oppakt en hier-
over concreet adviseert aan het bestuur. 
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De kraammarkt op 24-4-1999 werd door 

zo'n 1.100 belangstellenden bezocht 

euwsberichten van het bestuur 

Opleidingsbevoegdheid IC-TC*I 

Er is een erkenningaanvraag tot oplei-

dingsbevoegdheid Intensive Care in-

gediend ten behoeve van het TC*I, 

tesamen met het Bosch Medisch 

Centrum. 

Kleurrijk management 

Het bestuur heeft het activiteitenplan 

1999 van de werkgroep Kleurrijk 

Management geaccordeerd. Dit activi-

teitenplan bevordert de instroom van 

allochtonen binnen de FD. 

Locatie dermatologiebedden 

Het bestuur heeft ingestemd met de 

locatie van de dermatologiebedden 

op unit 38 in plaats van op unit 37. 

Regeling disciplinaire maat-

regelen 

Het bestuur heeft de regeling 'discipli-

naire maatregelen' vastgesteld. 

Patiënten informatiemarkt 

Op 1 oktober aanstaande wordt een 

gezamenlijke patiënteninformatie-

markt Pasteur/Baronie/IZB georgani-

seerd. 

Regeling 'vormen van arbeids-

overeenkomsten' 
Als gevolg van de Wet Flexibiliteit en 

Zekerheid is de regeling 'vormen van 

arbeidsovereenkomsten' aangepast. 

De regeling beschrijft de verschillende 

vormen van arbeidsovereenkomsten 

die gebruikt kunnen worden per 

1 januari 1999. 

Specialistennieuws 

Per I juni zijn de volgende waarne-

mers toegelaten: de heer G. Goverde, 

internist en mevrouw 1. van der 

Burgh, psychiater. De toelating van de 

heer M.Vrakking, cardiochirurg (waar-

nemer), is met een half jaar verlengd 

tot december aanstaande. 

De toelating van de heer P. van de 

Merwe, radiodiagnost (waarnemer) 

is verlengd tot I augustus aanstaande. 

Oprichting werkgroep Oncologie-

verpleging 

De oncologieverpleegkundigen van de 

Pasteur, Baronie en het IZB hebben 

een werkgroep oncologieverpleging 

opgericht om de zorg voor de onco-

logiepatienten beter af te stemmen 

Nieuw systeemdeel Kunstnier-

centrum 
In het Kunstniercentrum zal een sys-

teemdeel DIAMANT worden geïm-

plementeerd om millenniumproble-

men voor te zijn. 

Vervanging MRI 

Met General Electric is een turn-key 

project afgesloten voor de plaatsing 

van een nieuwe MRI. 

NIAZ-normen 

Op voorstel van de Integrale 

Kwaliteitscommissie (IKC) zullen de 

normen van het Nederlands Instituut 

voor Accreditatie Ziekenhuizen 

(NIAZ) gehanteerd worden als uit-

gangspunt voor kwaliteitsverbetering. 

FPP-ontwikkelingen 

Eerst bij de invoering van de nieuwe 

organisatiestructuur zal een nieuw 

FPP-KZ worden opgesteld. 

Voor de Facilitaire Dienst is het 

FPP-Inkoop en Logistiek vastgesteld. 

Kraammarkt  voor u gelezen 

Uit:Algemeen Dagblad 

Wegens het tekort aan verzorgend 

personeel in Noord-Brabant wil gede-

puteerde L. van Nistelrooy jongeren in 

het buitenland werven en in Neder-

land opleiden. Hij denkt in eerste 

instantie aan jongeren uit landen als 

Polen, Hongarije en Oost-Duitsland. 

Noord-Brabant kreeg er veel geld bij 

van het Rijk wegens de vergrijzing in 
de provincie."Nu hebben we meer 

geld, maar te weinig handen", aldus de 

gedeputeerde. Hij wil de buitenlanders 

voor tenminste vier jaar contracteren. 
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Wie buitenband 

In deze rubriek maakt u kennis 

met de 'zakenrelaties' van ons zie-

kenhuis. Eens per twee maanden 

vertellen mensen, op persoonlijke 

titel of namens hun organisatie, 
over hun professionele relatie met 
het Ignatius. Dit keer komt de 

Bredase brandweer aan het 

woord. 

G. van Rossum, hoofd Preventie: 

"De brandweer is bij de mensen 

bekend van de rode auto's met de blau-

we lampen. Maar ons werk bestaat 

natuurlijk uit meer dan met deze 

wagens rondrijden.Wij werken met de 

vijf onderdelen van de zogenaamde 'vei-

ligheidsketen': pro-actie, preventie, pre-

paratie, repressie en nazorg.Aan de 

hand van deze vijf stappen zal ik over 

onze relatie met het 

Ignatius vertellen. 

Pro-actie 
Al in een zeer vroeg stadi-

um ondernemen wij aller-

lei activiteiten om proble-

men voor te zijn. Zo was 

de brandweer een serieu-

ze gesprekspartner ten 

tijde van de nieuwbouw-

plannen van dit ziekenhuis, 

voordat er ook maar één 

steen aan de Molengracht 

was gelegd. 

Preventie 

Dit is een voorwaarden-

scheppende fase.Toen op 

een bepaald moment de 

locatie van het nieuwe zie-

kenhuis vast lag, is de 

brandweer zich gaan buigen over de 

voorzieningen die getroffen zouden 

moeten worden om een veilig gebouw 

neer te zetten. De 

vluchtwegen op de 

bouwtekening had-

den bijvoorbeeld 

onze grote aandacht. 

Samen met de archi-

tect hebben we hier 

dan ook uitgebreid 

naar gekeken. 

Preparatie 
In deze fase spelen scholing en oefening 

een grote rol. De afspraken die gemaakt 

zijn in de preventiefase zijn nu omgezet 

in een 'Ignatius'-protocol; de brandweer 

kan zijn taak in het ziekenhuis uitvoe-

ren.Toen er hier laatst een calamiteit 

was met formaldehyde (chemische stof 

-red.) wisten we 

dan ook wat ons 

te doen stond?' 

Repressie 
P.Giesen, 

medewerker 

operationele 

uitvoering: "Per 

jaar komen er 

vanuit dit zieken-

huis zo'n 10 á 15 alarmmeldingen bin-

nen, dat is inclusief de loze meldingen. 

Wanneer er een melding binnenkomt, 

vertrekken er 15 brandweerlieden: 

12 man op 2 tankautospuiten en 3 op 

het redvoertuig (=ladderwagen of 

hoogwerker -red.). Blijkt het een loos 
alarm te zijn 

-er is bijvoor-

beeld een mel-

der ingeslagen 

of men heeft 

onder een 

melder zitten 

roken- dan 

gaan er 2 

voertuigen 

terug naar 

de kazerne en 1 tankautospuit rijdt 

door naar het Ignatius. En dat heeft  

alles met preventie te maken: als dit 

gebouw een brandmelding veroorzaakt, 

treedt er heel wat in werking: de liften 

gaan naar de begane grond, de rook- en 

warmteafvoeren in de vide starten 

evenals de ventila-

toren en de 

brandpompen. Al 

deze procedures 

starten bij een 

brandmelding, ook 

al blijkt het later 

een loos alarm te 

zijn. En de 

afspraak is nu 

eenmaal dat er 

pas gereset mag worden als de bevel-

voerder van de brandweer ter plaatse 

is geweest. 

Nazorg 

Een ongeval of een brand kunnen 

zowel de slachtoffers als de brand-

weerlieden danig emotioneren. De 

brandweer coördineert dan de nazorg 

en schakelt Bureau Slachtofferhulp of 

Stichting Salvage in. Ook de brand-

weerlieden zelf kunnen na een calami-

teit behoefte hebben om over de soms 

heel nare gebeurtenissen na te praten. 

In het Ignatius heeft nog geen echt 

grote calamiteit plaatsgevonden, dus 

wat dat betreft kunnen we gelukkig niet 

uit ervaring spreken." 

In Nederland zijn bij de gemeentelijke 

brandweren 26.500 brandbestrijders 
actief, waarvan 4.100 in beroepsdienst. 

Er zijn in ons land 1068 brandweerposten 
met bijna 1500 autotankspuiten, 
133 autoladders, 47 hoogwerkers en 

1639 andere voertuigen. 

De Stichting Salvage, opgericht door 

een aantal verzekeraars, kan door de 

brandweer worden ingeschakeld om de 

schadelijke gevolgen van brand nog tijdens 

de na-blussing te beperken en zo vroeg 
mogelijk maatregelen te nemen om verde-

re schade te voorkomen. 
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Ykin naam is... 

R. van Beek, 

kinderarts (39) 

Weet je dat.... 

mijn werk een heel groot gedeelte van 

mijn dagelijkse bestaan opslokt? Vooral 

de fusie vraagt veel tijd en inspanning. 

Omdat ik zo intensief en langdurig met 

mijn vak bezig ben, krijg ik thuis nogal 

eens commentaar:"Ben je er vanavond 

alweer niet?" of "Moet je alweer naar 

een vergadering?" In die zin neemt mijn 

werk een te grote plaats in mijn leven in. 

Ik denk dat ik gemiddeld zo'n zestig tot 

tachtig uur per week aan het werk ben. 

Daar zitten veel avond- en nachturen bij. 

En dat trekt een wissel op mijn vrouw en 

kinderen. 

Gezin 

Mijn gezin is heel belangrijk voor me. Ik 

heb drie kinderen van 9,6 en 5 jaar. Het 

is ongelofelijk te zien hoe kinderen in 

een paar jaar tijd veranderen. Het lijkt 

nog pas gisteren dat de oudste op de 
crèche zat. Nu zitten ze alledrie op de 

basisschool en sta ik bij twee van hen al 

regelmatig aan de zijlijn van het voetbal-

veld de longen uit mijn lijf te schreeu-

wen. Maar goed, we hadden het over 

mijn werk versus mijn privéleven. 

Voetbalveld 

Het is dat mijn zonen voetballen bij Jeka, 

hier aan de overkant, anders zou 

ik heel wat minder naar hen kun-

nen gaan kijken.Als ik dienst heb, 

een op de drie zaterdagen, kan ik 

natuurlijk nooit naar een uitwed-

strijd van ze gaan kijken.Als de 

jongens thuis spelen, dan lukt me 

het nog weleens tijdens mijn 

dienst een sprintje te trekken 

naar de overkant, om ze in actie 

te zien. 

Dicteerwerk 

Regelmatig heb ik dicteerwerk 

voor thuis in mijn rugzak zitten. Ik 

zou ervoor kunnen kiezen dit 

werk in het ziekenhuis te doen 

maar het heeft voordelen om dit 

soort klussen thuis af te werken. 

Omdat ik mijn werkzaamheden 

daar veel beter kan plannen, zit ik 

samen met mijn gezin aan tafel, kan ik de 

kinderen in bad en in bed doen en daar-

na nog wat dicteren. Zo is iedereen 

tevreden. 

Happy hour 

Zoals ik al zei, ben ik iedere doorde-

weekse avond nog wel aan het werk 

thuis, maar de vrijdagavond probeer ik 

toch zoveel mogelijk vrij te houden, uit-

gezonderd de weekeinden dat ik dienst 

heb natuurlijk. 

Op deze avond eten eerst de kinderen 

en daarna gaan we gezellig met z'n allen 

'borrelen'. Pas als de kinderen naar bed 

zijn, eten mijn vrouw en ik. 

Vrije tijd 

Begrijp me goed, nu ik verteld heb hoe 

moeilijk het soms is mijn werk met mijn 

privéleven te combineren, lijkt het mis-

schien of ik het in mijn vak niet naar mijn 

zin heb. Het tegendeel is waar, ik heb een 

prachtbaan. Maar wat meer tijd voor 

mijn gezin (niet alleen de barbecue klaar-

zetten maar ook mee-eten) en voor 

mezelf (niet alleen een boek kopen maar 

ook lezen) zou geen overbodige luxe 

zijn. 

En geef dan nu het woord maar 
aan... 

Judith v. d. Berg, 

verpleegkundige Spoedeisende Hulp 

Film: 
	

Rainman 

Eten: 	chocolade met hazelno- 

ten en rozijnen 

Uitgaan: 	uit eten, theaterbezoek 

Hobby: 
	

fietsen, fitness, tennis 

Land: 
	

Italië,Toscane 

Tijdschrift:  vaktijdschrift 

Muziek: 	klassiek, Cubaans 

Angst voor:  spinnen 

Boek: 	al het werk van Grisham 

Hekel aan:  automobilisten die aan je 

bumper gaan hangen 

Krant: 
	

Volkskrant 

Dagdroom:  grotere tuin 

Man: 
	

Paul de Leeuw is niet 

bepaald mijn favoriet 

Vrouw: 
	

Lenette van Dongen 

Drank: 	wijn 

Motto: 
	

doe maar gewoon 
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Inkoop en Logistiek uitgelicht 
a 

Ad Broeders, medewerker ver-
voersgroep:"Ik  ben geen onbekende 
in het ziekenhuis want ik ben alweer 22 
jaar werkzaam in de organisatie. 14 jaar 
heb ik in het oude Ignatius mee mogen 

draaien en daar kijk ik nog steeds op 
een bijzondere manier op terug. De 
vele genoegens die zo'n oud gebouw 
met zich meebracht, voerden duidelijk 
de boventoon. In 1991 luidde het nieu-
we Ignatius ook een nieuw tijdperk in, 
en dat was nodig ook!! Het was een 
tijd van veranderingen, al viel dat voor 

velen en dus ook voor mij niet mee. 
Flexibiliteit was in die beginperiode het 
toverwoord en ik denk, terugkijkend op 
de eerste 3 jaar aan de Molengracht, 
dat we ons met het beste elastiek kon-
den meten. Dit heeft geleid tot een or-
ganisatie waar we trots op kunnen zijn. 

Via de schoonmaak ging ik naar de 
dienst intern patiëntenvervoer en nu 
ben ik dan werkzaam in de vervoers-
groep. De groep die het grootste 
gedeelte van de transporttaken in het 

ziekenhuis voor haar rekening neemt. 
Dit betekent o.a. het vervoeren van 
patiënten, voeding, bedden, huisvuil, vuil 
en schoon linnen via een zo kort 
mogelijke route. Hierdoor komen we 
overal in het ziekenhuis en hebben we 

dus contact met alle afdelingen en, als 

we patiënten vervoeren, met alle lagen 
van de bevolking. Dat maakt het werk 
zeer afwisselend en aantrekkelijk. 
U zult wel begrijpen dat je voor deze 
werkzaamheden fysiek goed gezond 
moet zijn.Vooral de slechte staat van 

de bedden is voor ons, maar ook voor 
de verpleging, een extra belasting. Dat 
er jammer genoeg niet altijd goed 
wordt samengewerkt, blijkt nogal eens 
wanneer je een vertrek opent waar de 
containers van het huisvuil en het vuil 
linnen staan. Laat daarom niet alles aan 
anderen, want als alles vervoersklaar 
staat, kunnen wij des te eerder onze 
logistieke diensten voor iedereen her-
vatten!! 

Ook besef ik heel goed dat met de 
komst van het Thoraxcentrum en de 

fusie tussen het Pasteur-, het Ignatius-
en het Baronie Ziekenhuis ons extra 
werk staat te wachten. Maar met 
wederzijds begrip naar elkaar en 
elkaars werk moet het mogelijk zijn 
(logistieke) wensen te vervullen!" 

9 

Fons Segers, groepshoofd ver-
voersgroep:  "Alweer 61 /2  jaar werk ik 
voor de logistieke organisatie van dit 
ziekenhuis. De eerste 3 jaar heb ik in 
het magazijn gewerkt en sinds 1 okto-
ber 1995 ben ik groepshoofd van de 
vervoersgroep. Hierdoor ben ik op alle 
afdelingen van het ziekenhuis weleens 
gesignaleerd. Ook zullen de meeste 
mensen mij weleens aan de telefoon 
hebben gehad, mijn pieper wordt 
namelijk intensief gebeld. 
Voor de vervoersgroep verzorg ik de 
gebruikelijke werkzaamheden van een 
leidinggevende, zoals de planning, de 
coordinatie, het werkoverleg, de sociale 
ondersteuning enz. 
De vervoersgroep is een club van 
16 gemotiveerde medewerkers, waar-
van er op maandag tot en met vrijdag 
8 mensen, op zaterdag 3 en op zondag 
2 zijn ingepland. De 14 diensten zijn 
onregelmatig, de vroegste dienst begint 
om 7.30 uur, de laatste eindigt om 
18.45 uur.We kennen ook een externe 
dienst, die met een bedrijfswagen tus-
sen de ziekenhuizen en andere bestem-
mingen in de regio rijdt. 
Waar ik vooral veel respect voor heb  

zijn de fysieke omstandigheden waar-
mee de medewerkers (waaronder 2 
dames) te maken krijgen. Je loopt 
namelijk ongemerkt aardig wat kilome-
ters en daarbij ben je dan ook nog een 
bed, een rolstoel, een container of een 
kar aan het duwen of trekken!! 
Het is dus superbelangrijk dat de staat 
van het rollende materiaal perfect is. 
Helaas is dit heel vaak anders, met 
name de bedden worden steeds slech-
ter. Een leeg bed is in je eentje al moei-
lijk onder controle te houden, laat 
staan dat er ook nog 
een patiënt in ligt van 
gemiddeld 80 kg! Voor 
het transporteren van 

voeding en schoon lin-
nen hebben we gelukkig 
twee easy riders aan 
kunnen schaffen, die het 
trekken van de wagens 
van ons overnemen. 
Ook worden we regel-
matig ingezet bij het 
opbouwen van activitei-
ten in de vide en het 
restaurant. Omdat dit 
extra werkzaamheden 

zijn, die niet in het dagelijkse diens-
trooster zijn beschreven, help ik zelf 
vaak mee om de planning te ontzien. 

Graag wil ik nog even kwijt dat ik het 
heerlijk vind om met een club flexibele 
mensen de klus te klaren. Elke dag is 
immers weer een nieuwe uitdaging 
voor onze planning. 
Soms valt dat natuurlijk weleens tegen, 

maar over het algemeen loopt het bij 
de vervoersgroep op rolletjes!" 



Frans Bogaerts, magazijnmede-
werker:  "Sinds 1975 werkte ik gedu-

rende 16 jaar als voorwerker van de 
huishoudelijke dienst.Vanaf 1991 
werd ik medewerker in het centraal 

magazijn, tegenwoor-
dig afdeling Logistiek. 

Ik doe mijn werk met 

erg veel plezier.We 

hebben een leuke 
groep collega's met 
veel verantwoordelijk-

heidsgevoel. Het 
magazijn bevindt zich 
in de kelder van het 
ziekenhuis, zoals u wel 
zult weten, en is 
onderverdeeld in een 
algemeen-, voedings-
en steriel magazijn. 

In het ziekenhuis ken-

nen we de automati-
sche bevoorrading. 

Iedere dag bezoeken we enkele afdelin-
gen om de voorraad op te nemen.Aan 
de hand van de aantallen op de 
barcodelabels wordt berekend wat er 
die dag naar de afdelingen gebracht 

moet worden. Ieder artikel op een 
afdeling wordt aangevuld tot een vast-
gesteld maximum aantal. Zo worden de 
afdelingen iedere dag van de noodzake-
lijke hoeveelheid artikelen voorzien. De 

voorraadartikelen op de afdelingen in 
het ziekenhuis, zijn dus afkomstig uit de 
drie verschillende magazijnen en wor-
den als zodanig ook apart opgeslagen. 

Ikzelf ben o.a. verantwoordelijk voor 
het algemeen magazijn. Het is zaak om 
de artikelen goed te controleren en te 
rangschikken.Want in zo'n grote orga-
nisatie als ons ziekenhuis komt echt 
heel wat binnen. Daardoor is de com-
puter ook bij ons niet meer weg te 
denken. Met behulp van het geautoma-

tiseerde voorraadbeheer wordt veel 
tijd gewonnen en wordt alles nauwkeu-
rig bijgehouden. 
Kortom, een afwisselende baan in een 
gezellig team." 

Frans Jaspers, medewerker 
Inkoop:  "Ik ben nu bijna 20 jaar werk-

zaam in het IZB, waarvan bijna 8 jaar 

op de afdeling inkoop. Het is een dyna-
mische en nogal eens hectische afde-
ling. Er lopen veel lijnen van en naar 
vrijwel alle geledingen binnen en buiten 
de ziekenhuisorganisatie. 

Ik houd me vooral bezig met o.a. het 
selecteren van leveranciers, het aanvra-

gen en selecteren van offertes, het ver-
zamelen van artikelinformatie en het 

voorbereiden van bestellingen.Tot mijn 
taken behoren ook het afspreken en 
vastleggen van specifieke voorwaarden 
en de controle op een juiste naleving 
hiervan evenals het verzorgen van 
spoedbestellingen, het aandragen van 
alternatieven en de administratieve ver-
werking van deze processen. Dit doe ik 
in nauwe samenwerking met collega 
Yolanda van de Post, het eerste aan-
spreekpunt binnen de afdeling, en Theo 
de Hoog, Kid Ruchtie en Joop Hamans 
en met de collega s van de logistieke 
afdelingen natuurlijk. 

Het motiveert om te zien dat, mede 
door onze inspanningen, problemen 
worden aangepakt. En het is een uitda-
ging om, in overleg met de gebruiker, 
deze zo snel mogelijk proberen op te 
lossen. Over het algemeen is het, van-
wege de grote hoeveelheid werkzaam- 

heden, balanceren tussen iets zo snel 
mogelijk en iets zo zorgvuldig mogelijk 

doen. 

In de toekomst zouden we de samen-
werking met de interne aanvrager een 
nog belangrijkere plaats willen geven. 
Onze 'klanten' zijn voor een belangrijk 
deel de medewerkenden die direct of 
indirect verantwoordelijk zijn voor de 

dagelijkse verzorging, verpleging en 
behandeling van de patiënten. Zij moe-
ten zich zoveel mogelijk hierop kunnen 
richten, zonder te worden lastig geval-
len met bijzaken. Die bijzaken die moe-
ten wij regelen en proberen zoveel 
mogelijk terug te brengen, zodat wij 
onszelf ook meer kunnen richten op 
hoofdzaken. Dit zal hogere eisen aan 
onze leveranciers stellen, met name op 
het gebied van kwaliteit, continuïteit, 

zorgvuldigheid en betrouwbaarheid. 

De afgelopen periode heeft de samen-
werking met het Thoraxcentrum veel 

aandacht gevraagd.Voor ons kwamen 
er een aantal afdelingen bij. De collega's 
van het Thoraxcentrum zullen hier wel 
iets anders tegenaan hebben gekeken. 
In het begin speelde het wij-zij gevoel 
een grote rol. Het werken op twee 
locaties maakt het er niet gemakkelij-
ker op.We maken nu dankbaar gebruik 
van het feit dat Theo de Hoog 'van de 
Galderseweg' ook vaak op de locatie 

Molengracht aanwezig is. 
De interne en externe contacten spe-
len steeds een hoofdrol en dat maakt 
het werk aantrekkelijk en elke keer 
weer anders:' 
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Floor Mol, administratief mede-

werkster: "Ook ik ben al heel wat 

jaartjes werkzaam in het Ignatius 

Ziekenhuis. De eerste jaren was ik 

werkzaam op afdeling inkoop en later 

op afdeling goederenbeheerVoor het 

samengaan van afdeling inkoop en goe-

derenbeheer verzorgde ik voor beide 

afdelingen al de nodige werkzaamhe-

den. 

Met name het invoeren van de vele 

bestelbonnen neemt tegenwoordig 

steeds meer tijd in beslag. Zo nu en 

dan komt het helaas voor dat bestel-

bonnen niet volledig zijn ingevuld. Bij 

deze voor mij de kans een beroep op u 

te doen hier in het vervolg wat meer 

aandacht aan te geven.Volledig ingevul-

de bestelbonnen zorgen ervoor dat de 

bonnenstroom sneller verwerkt kan 

worden en u mogelijk nog sneller uw 

bestelling kunt ontvangen. 

Ook verzorg ik o.a. de notulen van de 

verschillende werkoverleggen binnen 

onze afdeling en ben ik verantwoorde-

lijk voor het up-to-date houden van het 

drukwerk. Uiteraard doe ik dit laatste 

in goed overleg met Annette van de 

huisdrukkerij. 

Velen van u zal ik in de loop der tijd 

wel aan de telefoon hebben gehad om 

u met raad en daad bij te staan. 

Vanaf het moment dat mijn kantoor 

gelegen is in de kelder nabij het maga-

zijn, heb ik veel meer contact met col-

lega's van andere afdelingen.Verder vind 

ik dat ik erg lieve collega's heb. Mede 

dat geeft me plezier in mijn werk. 

Met op z'n tijd een geintje zijn we iede-

re dag weer in staat om gezamenlijk de 

klus te klaren. Zo nu en dan werk ik 

mee in het magazijn en dat is voor mij 

een welkome afwisseling.Want zeg nu 

zelf, altijd achter een bureau zitten is 

ook niet ideaal.Als het aan mij ligt kan 

ik dit werk nog vele jaren met plezier 

doen." 

Joop Hamans, hoofd Inkoop en 

Logistiek:  "In januari 1997 zijn de 

afdelingen inkoop en goederenbeheer 

samengevoegd tot de afdeling inkoop 

en logistiek, waaraan ik leiding geef. De 

afdeling is opgesplitst in drie groepen, 

te weten de afdeling inkoop, de ver-

voersgroep en het magazijn/ontvangst-

goederen. Het aantal FTE's is 30,95, 

ingevuld door 34 mensen.Tot onze 

belangrijkste taken behoren, houdt 

u vast: het inkopen van goederen, in-

vesteringen en diensten voor twee 

locaties, bestellen, beheren en uitgeven 

van voorraadartikelen, ontvangen, 

inslag en opslag van goederen, auto-

matische bevoorrading aan ruim 70 

adressen binnen het ziekenhuis, exter-

ne transporten in de regio, intern ver-

voer van patiënten, voeding, bedden, 

huisvuil, linnen enz. 

Een projectmedewerker is op basis van 

detachering 'uitbesteed' naar een colle-

ga ziekenhuis. 

Wat betreft de afdeling inkoop zijn er 

samenwerkingsverbanden tussen 6 col-

lega- ziekenhuizen in de regio West-

Brabant, die gezamenlijk 62 contracten 

beheren. Daarnaast is er een samen-

werkingsverband met alle inkopers van 

niet-academische hartcentra. 

Zo'n afdeling leiden kan ik natuurlijk 

niet alleen, daarom zijn er twee 

groepshoofden logistiek, die de leiding 

hebben over de vervoersgroep c.q. de 

magazijnen, en binnen de afdeling 

inkoop zijn er twee 2 inkopers, een 

assistent inkoper en administratieve 

ondersteuning. Binnen de vervoers-

groep en de magazijnen wordt gewerkt 

conform procedures en werkvoor-

schriften. Op de afdeling inkoop zijn wij 

recent begonnen met het opnieuw 

opstellen en bijstellen van een inkoop-

beleidsplan, dat we zullen hanteren om 

ons als afdeling te profileren en om 

onze werkwijze en dienstverlening aan 

u te presenteren en kenbaar te maken. 

Tussen al deze werkzaamheden door 

zijn wij continu bezig om onze mede-

werkers te scholen c.q. te trainen op 

hun werkgebied en ze te motiveren in 

hun werkzaamheden. Mede daarom zijn 
verantwoordelijkheden en bevoegd-

heden vergaand gedelegeerd naar de 

groepshoofden en de werkvloer. 

Zo zijn wij bezig om onze dienstverle-

ning naar u toe te optimaliseren, er ons 

van bewust zijnde dat we nog steeds 

steken laten vallen. 

Heeft u opmerkingen en/of suggesties 

naar een van onze drie afdelingen, meld 

u zich gerust bij ons, zodat wij ook 

hiervan kunnen leren en u nog beter 

van dienst te kunnen zijn." 
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Gijs (10) vond de rondlei-
ding in ons ziekenhuis op 
23-4-1999 zo leuk dat hij 
het thuis met Lego nog eens 
dunnetjes over deed. 

Een foto waard... 

Op 29-4-1999 ontving mevr. v. d. Bruggen (UVV) uit handen 
van burgemeester Rutten een koninklijke onderscheiding 
voor haar vele vrijwilligerswerk 

Op  8-6-1999 verwelkomde dhr. Schellekens de  10.000ste 
leerling van basisschool de Carillion 

De Oldtimers gingen op 27-5-1999 in Tervuren (B) op bezoek in het 
Afrika-centrum. 

Gert Postelmans, groepshoofd 

Logistiek:  "Sinds mei 1992 ben ik 

werkzaam in het Ignatius Ziekenhuis. 

In die tijd was ik magazijnmedewerker, 

maar sinds 1995 ben ik werkzaam als 

groepshoofd Logistiek. 

Op 1 januari 1997 werden de afdelin-

gen goederenbeheer en inkoop samen-

gevoegd, hetgeen de nieuw ontstane 

afdeling veel goeds heeft gedaan. In die 

periode ben ik mijn kantoor gaan delen 

met Floor Mol, onze administratief 

medewerkster. Dit werkt veel prettiger 

want alleen is ook maar alleen. 

Ook naar Inkoop zijn de communica-

tielijnen korter geworden en we zijn 

ons allen bewust dat we gezamenlijk 

staan voor één doel, nl. onze klanten 

optimaal service bieden op het gebied 

van inkoop en logistiek. 

Vanaf de nieuwbouw zijn we gestart 

met de automatische bevoorrading van 

zo'n beetje het hele ziekenhuis. 

Wekelijks worden ongeveer 70 afde-

lingsmagazijntjes bevoorraad vanuit 

ons magazijn. Maar voor het zover is 

moeten al deze artikelen wel besteld, 

ontvangen en opgeslagen worden. 

Dit doen we met een groep van acht 

medewerkers. De verschillende goede-

renstromen komen in de regel alle bin-

nen bij de Goederenontvangst, die 

meestal bemand wordt door Piet 

Eelants. Hij boekt alle binnenkomende 

orders en sorteert deze uit. De niet-

voorraad artikelen worden zoveel 

mogelijk dezelfde dag nog op uw afde-

ling bezorgd, zodat u hier zo snel 

mogelijk over kunt beschikken. De 

voorraadartikelen worden naar de ver-

schillende magazijnen getransporteerd. 

Daar controleren we ze en leggen ze 

op voorraad.Vanuit de verschillende 

magazijnen worden de artikelen veelal 

door middel van de vertrouwde auto-

matische bevoorrading op uw afdeling 

bevoorraad. Uw afdelingsassortiment 

wordt minimaal één keer per jaar 

doorgelicht op verbruikscijfers. 

Uiteraard kunnen wij op uw verzoek 

dagelijks wijzigingen in uw afdelingsas-

sortiment doorvoeren. 

De magazijnmedewerkers zoals we die 

kennen uit vroeger tijden zijn wat ons 

betreft verleden tijd. Binnen onze afde-

ling hebben de magazijnmedewerkers 

namelijk veel meer verantwoordelijkhe-

den. Zij houden zich naast de automati-

sche bevoorrading o.a. bezig met het 

wekelijks beoordelen van de bestelad-

viezen en het onderhouden van contac-

ten met u, de klant. 

Hopelijk heeft u een goed beeld gekre-

gen van onze afdeling. Natuurlijk bent u 

altijd welkom om op onze afdeling eens 

een kijkje te komen nemen.Wij zullen 

u dan te woord zoals u dat van ons 

gewend bent." 



GEBOREN 

23-02-1999 

07-05-1999 

08-05-1999 

08-05-1999 

10-05-1999 

1 5-05-1999 

16-05-1999 

21-05- I 999 

23-05-1999 

Mitchel 

Ralph Diede 

Anouk 

Bregje 

Victor 

Sophie 

Jessy 

Nikki 

Ruben 

personalia 

UIT DIENST 

mei 

A.M.J.C. Nooren-van Bakel 
	

verpleegkundige 
	 roulantenpool KZ 

M.J. van Heerde 
	

agnio 
	

arts assistentengroep IZB 

juni 
N. Anes 	 perfusionist 

	
TC OK ECC 

Y. Asselman 
	

kraamverzorgster 	 verloskamers 

P.L. van Eekelen 	 receptionist 
	

interne zaken 

G.J. Goudswaard 
	

sportarts 	 ambulante zorg 

J.E. van Haperen 
	

functielaborante 
	

TC functieafdeling 

J.M.E.G. van den Hoogen-Kandelaars 
	

verpleegkundige 
	

kinderafdeling 

S. Kassem 
	

agnio 
	 maatschap cardiologie research 

M.C.C. Kerstens 
	

functielaborant 
	

TC functieafdeling 

E.C.L.M. Braspenning-Martens 	 unithoofd 
	

unit 42 

K. Mertens 	 verpleegkundige 
	

PAAZ 

M.J.H. Schaerlaeckens 	 agnio 	 maatschap cardiologie research 
J. Schilders 	 senior sterilisatie assistent 

	
sterilisatie afdeling 

E.Y.M. van der Smissen 	 personeelsadministratrice 	 sociale zaken 

J.M.A. Verwaters-Snijders 
	

interieurverzorgster 
	

huishouding 

A.H.H. Keizer 	 verpleegkundige 	 unit 21 

J.A.J. Walda 
	

interieurverzorgster 
	

huishouding 

IN DIENST 

mei 
J.J.E.M. van den Broek 

L. Hendrikx 

C.C. Geerts-Hoogkamer 

E.J. van der Beek-Huizenga 

S.T.E. Joosen 

F.J.A. Klaassen 

Y.P.E. Kouwenberg 

K.B. Krenning 

M. Lammerts 

C.J.M. Bastiaansen-Lauwen 

M.G.S. de Jong-van der Reijen 

A.M. van den Broek-Smout 

L.B. Westenborg 

C.C. Geerts-Hoogkamer  

personeelsadministratice 

verzorgster 

secretaresse 

poortarts 

verpleegkundige 

agnio 

agnio 

verpleegkundige 

secretaresse 

secretaresse 

laborante klin.neurofysiologie 

medewerkster 

medewerkster 

secretaresse  

sociale zaken 

roulantenpool KZ 

TC OK 

poli spoedeisende hulp 

roulantenpool KZ 

TC maatschap cardiochirurgie 

arts assistentengroep IZB 

dialyse 

O.R. 

TC verpl.afdeling cardiochirurgie 

functieafdeling 

restaurant 

afspraakcentrum 

TC OK 

zoon 	van Eric de Leeuw 
Marie-José de Leeuw-Moerkens, interieurverzorgster huishouding 

zoon 	van Kees-Jan van Leeuwen 
Carolien van den Wittenboer, verpleegkundige unit 32 

dochter van Peter Mathijssen 
Miranda Mathijssen-Graumans, verpleegkundige roulantenpool KZ 

dochter van Gert Postelmans, groepshoofd Logistiek 
Eefje Postelmans-Jansen Verplanke, laborante hartcatheterisatie 

zoon 	van Marco Klaassen 
Ans van der Donk, verpleegkundige unit 56 

dochter van Arian Verhagen 
Merian Verhagen-Vishers, laborante hartcatheterisatie 

zoon 	van Eric Luijkx 
Linda Jansen, interieurverzorgster huishouding 

dochter van Jos Leijs 
Audrey Leijs-Uytendaal, verpleegkundige roulantenpool KZ 

zoon 	van Ger Blaakman 
Petra Eigner, verpleegkundige unit 46 
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27-05-1999 

28-05-1999 

0 I -06-1999 

03-06-1999 

07-06-1999 

Arthur 

Bram 

Joppe 

Willem 

Sietske 

Personalia 

zoon 	van Jacqueline Dalinghaus-van Wietmarschen 
Martin Dalinghaus, klinisch fysiotherapeut 

zoon 	van Jan Brenders 
Marieke Brenders-van Hoof, verpleegkundige unit 36 

zoon 	van Anton Blom 
Sandra Blom-Korsmit, medewerkster afspraakcentrum 

zoon 	van Jack van de Watering 
Jessica van de Watering-Kint, senior operatieassistente 

dochter van Tom van Opstal 
Annemarie van Opstal-Friese, verloskundige 

JUBILARISSEN 12,5 JAAR 

1 juli 1999 

A.P.E.M. Couweleers 

L.M.P.J. Goossens-van Hoof 

M. van Dongen-Dol 

C.M.T.G. van Ginneken- van Oers 

W.A. Vergouwen-Vriends 

W de Jager 

E.A.P.M. Loonen 

1 augustus 1999 
B. ter Haar 

A.L.J. Zoetmulder-Ecaubert 

16 augustus 1999 

W.C. Berben-Graft 

M.D. Witberg 

1 september 1999 

J.E.M. Flipsen-Stoop 

A.M.J. van Kuijk-Jansen 

16 september 1999 
H.J. Legters 

F. Dolmans-van der Plaats 

interieurverzorgster 

medewerkster 

medewerkster 

functie laborante 

medewerker 

perfusionist 

verpleegkundige 

analist 

administratief medewerkster 

voedingsassistente 

laborant klin.neurofysiologie 

interieurverzorgster 

functielaborante 

polikliniekassistente 

verpleegkundige 

huishouding 

medische administratie 

restaurant 

functieafdeling 

TC patiëntenbetrekkingen 

TC OK-ECC 

TC verpl.afdeling cardiochirurgie 

klinisch chemisch laboratorium 

functieafdeling 

voedingsassistentie 

functieafdeling 

huishouding 

functieafdelingen 

poli chirurgie/plast. chirurgie 

unit 37 

JUBLIARISSEN 25 JAAR 

1 juli 1999 
A.J. H. Beekmans 

8 juli 1999 
C.E.M. van Essen —van Kastel 

14 augustus 1999 
C.H.VV.M. Nihot 

M.J.P.VV. Emmelot 
A.M.A. Blijlevens 

15 augustus 1999 
R.M.J. Smolderen-Kinschots 

16 augustus 1999 
C.A.L.M. van Gils 

secretaresse 

secretaresse 

opleidingsfunctionaris 

verpleegkundige 

verpleegkundige 

administratief medewerkster 

verpleegkundige 

DFI 

maatschap dermatologie 

sociale zaken 

poli spoedeisende hulp 

recovery 

TC KCL 

unit 32 

GETROUWD 

8 mei 1999 
14 mei 1999 
21 mei 1999 

28 mei 1999 
5 juni 1999 

18 juni 1999 
19 juni 1999 

GESLAAGD 

Christ Daamen 

Corné Zwegers en KatjaVerlegh,TC centrale polikliniek 
Herman Fronik en Ingrid Elst, radiodiagnostisch laborante CT MRI 

Angela Veeke en Bas Harzing, verpleegkundige unit 33 

Patrick van Gool en Natasja Broeders, hoofd unit 42 
Patrick van Dijk en Anne Mieke Helmsing, analiste KCL 

Berdina Konings en Christophe Venmans, operatieassistent anesthesie 
Anton van Opstal en Sharon van Dorst, personeelsadministratice 

I stafmedewerker KZ 	 I Gezondheidswetenschappen Beleid en Beheer 

Bovenstaande gegevens zijn aangeleverd door de dienst Sociale Zaken. Indien u in de Mediator geen publicatie wenst 
van uw huwelijksbericht of van het geboortebericht van uw kind, gelieve dit door te geven aan de personeelsadministratie. 
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Ignatius Ziekenhuis Breda 
Molengracht 21,4818 CK Breda 

Postbus 90158, 4800 RK Breda 
Tel.: 076-5258000, Fax: 076-5225014 

Thoraxcentrum Ignatius 
Galderseweg 81, 4836 AE Breda 

Postbus 90108, 4800 RA Breda 
Tel.: 076-5608200, Fax: 076-5602233 
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